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Z posiedzenia Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego które odbyło się 
w dniu 16 marca 2016r.
Posiedzenie komisji trwało od godz. 900do godz.1430 
Na posiedzeniu komisji obecni byli:

1. Kuligowski Mirosław -  przewodniczący komisji

2. Kuśkowska Helena -  członek komisji

3. Kłębek Krzysztof -  członek korni sj i

4. Marcinkiewicz Andrzej — członek komisji

5. Misztal Mariusz - członek

6. Rasiński Tomasz -  członek komisji

W posiedzeniu komisji uczestniczyli: Pan Radosław Korzeniewski -  Wójt Gminy, Pan 
Zenon Zadrożny -  Z-ca Wójta, Pan Mateusz Kaszuba Kierownik Zakładu Gospodarki 
Komunalnej i Pan Marcin Szerszenowicz -  pracownik Urzędu Gminy.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Mirosław Kuligowski, powitał zebranych i 
poinformował, że tematem posiedzenia komisji je s t :

1. Stan bezpieczeństwa obiektów gminnych.
2. Oświetlenie ulic -  rozpatrzenie podani, analiza .

Ad. 1 Pan Mateusz Kaszuba Kierownik ZGK przedstawił informację na temat stanu 
bezpieczeństwa w obiektach gminnych do których należą strażnice, szkoły, stacje uzdatniania 
wody, oczyszczalnia, szkoły, świetlica w Trojanach, i Gminne Centrum Kultury, dwa 
budynki mieszkalne oraz budynek na palcu po SKR.
W dniu 7 marca 2016r. we wszystkich obiektach dokonano przeglądu gaśnic. Została 
podpisana umową z firmą która w najbliższym czasie dokona przeglądu obiektów pod 
względem ogólno budowlanym.
Wcześniejsze przeglądy pozwalały na użytkowanie budynków mieszkalnych, tzw”Baraku” 
w Dąbrówce i w Slężanach przy ul. Rybnej 2. Naprawy bieżące przeprowadzane są przez 
najemców.
Odnośnie remontu budynku komunalnego przy ulicy Leśnej (po policji) w którym ma być 
prowadzono dystrybucja żywności Pan Kierownik wyjaśnił, że zgodnie z ustaleniami komisji 
pomieszczenie będzie gotowe w kwietniu na przyjęcie żywności.

Ad. 2 Przed przystąpieniem do rozpatrzenia podań dotyczących budowy nowych linii 
oświetlenia ulicznego rozmawiano na temat modernizacji oświetlenia ulicznego w technologi 
LED.
Ustalono, że na kolejnych posiedzeniach komisja zapozna się z poniesionymi wydatkami na 
oświetlenie uliczne w roku 2015, kalkulacją ad. wydatków przy modernizacji , wykazem 
lamp w poszczególnych miejscowościach które powinny zostać wymienione i wówczas 
podejmie stanowisko w tej kwestii.
Po zapoznaniu z realizacją wniosków dotyczących oświetlenia ulicznego z lat ubiegłych



i zapoznaniu się z podaniami ad . budowy nowych linii oświetleniowych komisja wyjechała w 
teren aby sprawdzić celowość budowy nowych linii oświetlenia ulicznego we wskazanych 
miejscach.
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